
1 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 27.04.2023 
 
 

Lucrările şedinţei au început la orele 17:00 în sala de ședințe a Primăriei Sectorului 6                 
cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti. 
 La prezidiu au luat loc următoarele persoane:  
- dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6; 
- dl Lucian Dubălaru, Președinte de ședință; 
- dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6; 
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6; 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6, 
face prezenţa consilierilor. La începutul ședinței au fost prezenți 24 de consilieri locali din 27de 
consilieri locali în funcție. La sfârşitul ședinței au fost prezenți 25 de consilieri locali. Au lipsit dl 
Enache Adrian Nicolae și dl Pascu Cristian Gabriel. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 960 din 21.04.2023, în temeiul dispoziţiilor             
art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) 
şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, 
ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 960 din 21.04.2023 a fost publicată în ziarul 
Adevărul în data de 24.04.2023, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul 
Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei și suplimentată prin Dispoziţia nr. 1027/25.04.2023.  
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de 
facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 
                                           Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 960 din 21.04.2023 
 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate ale  
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  
Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 28.03.2023 și 
al ședinței extraordinare din data de 11.04.2023 

2.  
Ceremonia de depunere a jurământului de către dl Stanciu Tiberiu, 
consilier local, ales pe lista Partidului Social Democrat 

3. 
 

nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 72/29.03.2023 privind aprobarea Conturilor de 
execuţie pe surse de finanţare, Situaţiile financiare, inclusiv anexele 
acestora, la data de 31 decembrie 2022 

4. 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 39/20.02.2023 privind acordarea de la bugetul local 
al Sectorului 6 a unor sume de bani pentru plata chiriei unor locuinţe, în 
anul 2023, ca măsură de prevenire şi combatere a marginalizării sociale, 
conform prevederilor Legii nr. 116/2002 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI 
 



2 

 

5. 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 41/20.02.2023 pentru stabilirea costului mediu lunar 
de întreținere pentru un beneficiar asistat în cadrul Centrului de Zi pentru 
Persoane Adulte cu Dizabilități, pentru anul 2023, precum și pentru 
modificarea Anexei nr. 2 la H.C.L. al Sectorului 6 nr. 191/23.07.2019 
privind înfiinţarea Centrului de Zi pentru Persoane Adulte cu Dizabilităţi 
prin reorganizarea Centrului de Consiliere Psihosocială Persoane cu 
Dizabilităţi, cu modificările şi completările ulterioare  

6. nr. 4 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 49/28.02.2023 privind aprobarea Regulamentului     
de organizare şi funcţionare a serviciului social cu cazare Complexul     
de Servicii Sociale Căsuțe de Tip Familial “Acasă” - Căsuţa 1, aparţinând 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 

7. 

 
nr. 4 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 50/28.02.2023 privind aprobarea Regulamentului     
de organizare şi funcţionare a serviciului social cu cazare Complexul     
de Servicii Sociale Căsuțe de Tip Familial “Acasă”  - Căsuţa 2,  aparţinând 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 

8. 

 
nr. 4 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 51/28.02.2023 privind aprobarea Regulamentului     
de organizare şi funcţionare a serviciului social cu cazare Complexul     
de Servicii Sociale Căsuțe de Tip Familial “Acasă” - Căsuţa 3, aparţinând 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 

9. 

 
nr. 4 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 54/07.03.2023 privind aprobarea Regulamentului     
de organizare şi funcţionare al serviciului social de zi Centrul de zi     
„Sf. Împărați Constantin și Elena” din cadrul Direcţiei Generale    
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 

10. 

 
nr. 4 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 55/07.03.2023 privind aprobarea Regulamentului     
de organizare şi funcţionare al serviciului social de zi Centrul de zi     
”Sf. Andrei” din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Sector 6 

11. 

 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 56/09.03.2023 privind aprobarea Regulamentului 
de organizare şi funcţionare al serviciului social „Adăpost de Noapte” 
aflat în subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Sector 6 

12. 

 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 57/09.03.2023 privind aprobarea Regulamentului 
de organizare şi funcţionare al serviciului social ”Apartament Social      
de Tip Familial 1” din cadrul Complexului de Servicii Apartamente 
Sociale de Tip Familial, aparţinând Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 

13. 

 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 58/09.03.2023 privind aprobarea Regulamentului     
de organizare şi funcţionare al serviciului social ”Apartament Social de Tip 
Familial 3” din cadrul Complexului de Servicii Apartamente Sociale     
de Tip Familial, aparţinând Direcţiei Generale de Asistenţă Socială     
şi Protecţia Copilului Sector 6 

14. 

 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 59/09.03.2023 privind aprobarea Regulamentului     
de organizare şi funcţionare al serviciului social ”Apartament Social de Tip 
Familial 4” din cadrul Complexului de Servicii Apartamente Sociale     
de Tip Familial, aparţinând Direcţiei Generale de Asistenţă Socială     
şi Protecţia Copilului Sector 6 

15. 

 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 60/09.03.2023 pentru aprobarea cuantumului maxim 
şi a condiţiilor de acordare a prestaţiilor financiare excepţionale pentru 
familii care nu au posibilitatea de a acorda copiilor îngrijirea 
corespunzătoare 
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16. 

 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 61/09.03.2023 privind aplicarea dispozițiilor     
H.G. nr. 1149/2002 pentru aprobarea normelor metodologice de aplicare     
a prevederilor Legii nr. 116/2002 privind prevenirea și combaterea 
marginalizării sociale 

17. 

 
 

nr. 1, nr. 4 și 
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 62/13.03.2023 privind modificarea Anexei nr. 1     
și Anexei nr. 2 a Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6     
nr. 94/29.04.2021 privind reorganizarea Biroului Îngrijiri la Domiciliu 
pentru Persoane Vârstnice la nivel de Unitate Îngrijiri la Domiciliu 
Persoane Vârstnice în subordinea Direcției Protecție Socială din cadrul 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6, 
precum și aprobarea Regulamentului – cadru de Organizare și Funcționare 
a serviciului social, cu modificările şi completările ulterioare 

18. 

 
nr. 4 și nr. 5  

Proiect de hotărâre nr. 76/12.04.2023 pentru aprobarea Regulamentului 
privind înscrierea/reînscrierea, acordarea/încetarea serviciilor furnizate    
în cadrul creșelor aflate în subordinea Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Sector 6 

19. 

 
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 85/20.04.2023 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 30/2010 privind înfiinţarea Comisiei  
de evaluare a persoanelor adulte cu handicap, stabilirea componenţei 
acesteia şi aprobarea REGULAMENTULUI-CADRU de organizare     
şi funcţionare a Comisiei  de evaluare a persoanelor adulte cu handicap,    
cu modificările și completările ulterioare 

20. 

 
 

nr. 5 și nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 74/07.04.2023 privind aprobarea Studiului     
de oportunitate și fundamentare pentru delegarea gestiunii activității     
de sortare a deșeurilor de hârtie, metal, plastic și sticlă, colectate separat     
în sectorul 6 al municipiului București, inclusiv transportul reziduurilor 
rezultate din sortare la depozitele de deșeuri și/sau la instalațiile     
de valorificare energetică și aprobarea modului de delegare a activității     
de sortare 

21. 

 
nr. 5 și nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 83/19.04.2023 privind aprobarea Caietului de 
sarcini pentru delegarea gestiunii activității de sortare a deșeurilor     
de hârtie, metal, plastic și sticlă colectate separat în Sectorul 6 al 
municipiului București, inclusiv transportul reziduurilor rezultate     
din sortare la depozitele de deșeuri și/sau la instalațiile de valorificare 
energetică 

22. 

 
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 82/19.04.2023 privind solicitarea către Consiliul 
General al Municipiului București de a aproba asocierea Municipiului 
București, prin Consiliul Local al Sectorului 6, cu S.C. Exigent Property 
Investment S.R.L. 

23. 

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 68/22.03.2023 privind aprobarea devizului general 
actualizat, a indicatorilor economici actualizați și actualizarea proiectului 
tehnic, pentru obiectivul de investiții ”Piața Valea Ialomiței. Modificări 
interioare, exterioare și lucrări pentru adaptarea clădirii existente în vederea 
asigurării securității la incendiu” 

24. 

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 86/21.04.2023 privind aprobarea documentației 
tehnice faza Studiu de fezabilitate și a indicatorilor tehnico – economici 
pentru obiectivul de investiții “Construire imobil cu funcțiunea de creșă     
și organizare lucrări în Bulevardul Timișoara nr. 89, Sector 6, Municipiul 
București (Creșă ANL Brâncuși)” 
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25. 

 
 
 

nr. 5  

Proiect de hotărâre nr. 78/18.04.2023 privind solicitarea împuternicirii 
exprese a Consiliului Local al Sectorului 6, de către Consiliul General     
al Municipiului București, de a hotărî cu privire la asocierea Sectorului 6     
al Municipiului București cu Inspectoratul Școlar al Municipiului 
București, în vederea derulării și finanțării în parteneriat a olimpiadelor și 
competițiilor sportive școlare din Municipiul București, care se desfășoară 
pe raza administrativ-teritorială a Sectorului 6 al municipiului București 

26. 
 

nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 77/18.04.2023 privind aprobarea Proiectului pilot de 
dezvoltare comunitară și incluziune educațională și socială în zona 
marginalizată urbană Giulești Sârbi 

27. 

 
nr. 5 

Proiect de hotărâre Nr. 81/19.04.2023 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 156/2020 privind numărul, denumirea 
şi componenţa Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local    
al   Sectorului 6 

28. 

 
nr. 2 

Proiect de hotărâre nr. 341/19.12.2022 privind aprobarea Planului 
urbanistic de detaliu – “Bulevardul 1 Mai nr. 53”, Sector 6, pentru 
construire ansamblu rezidențial cu funcțiunea de locuințe cu partiu special 
pentru profesiuni liberale, comerț și servicii, pe un teren în suprafaţă     
de 5.683 mp, proprietate privată persoană juridică 

29. 

 
nr. 2 

Proiect de hotărâre nr. 203/02.08.2022 privind aprobarea Planului 
urbanistic de detaliu – “Aleea Lacul Morii nr. 121B”, Sector 6, pentru 
construirea unui imobil cu funcțiunea de locuințe cu partiu special pentru 
profesiuni liberale, comerț și servicii, pe un teren în suprafaţă de 2.853 mp, 
proprietate privată persoane fizice 

30. 

 
nr. 2 

Proiect de hotărâre nr. 10/13.01.2023 privind aprobarea Planului urbanistic 
de detaliu – “Bulevardul Timișoara nr. 89”, Sector 6, pentru construire 
imobil cu funcțiunea de creșă mică pe un teren în suprafaţă de 3.050 mp, 
domeniu public al Municipiului București prin Consiliul Local     
al Sectorului 6  

31.  Întrebări și interpelări 

 
                                            Anexă la D.P. Sectorului 6 nr. 1027/25.04.2023 

Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 27.04.2023, ora 1700 

 

 

 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.            
Sector 6 

 
ORDINEA DE ZI 

1. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr.  89/24.04.2023 privind aprobarea execuţiei 
bugetului general consolidat al subdiviziunii administrativ-teritoriale 
Sector 6 Bucureşti, la data de 31 martie 2023 

2. nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 90/25.04.2023 pentru solicitarea împuternicirii 
exprese a Consiliului Local al Sectorului 6 de către Consiliul General al 
Municipiului București, să hotărască cu privire la încheierea unui Protocol 
de colaborare între Agenția Națională pentru Achiziții Publice și Primăria 
Sectorului 6 București, în vederea înființării și operaționalizării unei 
Unități de achiziții publice centralizate (UCA) la nivelul Primăriei 
Sectorului 6 București 

 

 



5 

 

Dl Demirel Spiridon, secretarul general al Sectorului 6: Bună ziua, doamnelor și 
domnilor consilieri! Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței.  

Suntem 23 de consilieri prezenți.  
Dl Lucian Dubălaru, președinte de ședință: Mulțumesc frumos, domnule secretar 

general! Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Ședința de astăzi a fost convocată prin 
dispoziția domnului primar numărul 960 din 21.04.2023 și suplimentată prin dispoziția                 
numărul 1027 din 25.04.2023 privind suplimentarea proiectului ordinii de zi a ședinței ordinare a 
Consiliului Local Sector 6 din data de 27.04.2023 și a fost publicată în ziarul Adevărul în data de                   
24.04.2023.  

Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către Responsabilul pentru relația cu 
Societatea Civilă prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe             
site-ul instituției Primăriei Sectorului 6 de la societatea civilă nu au fost primite propuneri, sugestii 
sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte.  

Totodată, avem la dosar două note de retragere pentru două proiecte. Poziția                   
19 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre numărul 85 din 20.04.2023 pentru modificarea 
hotărârii Consiliului Local Sector 6 nr. 30 privind înființarea comisiei de evaluare a persoanelor 
adulte cu handicap și de asemenea poziția 28 de pe ordinea de zi: Plan Urbanistic de Detaliu 
Bulevardul 1 Mai nr. 53.  

Dacă mai sunt alte modificări? Vă rog, domnul Alin Copaci! 
Dl Alin Copaci, consilier local: Bună ziua! Domnule președinte, domnilor colegi, propun 

ca să punem ordinea suplimentară după punctul 3, execuție bugetară.  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte modificări? Dacă nu vom 

supune pe rând. Vom supune ordinea de zi nr. 960. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi pentru, ordinea de 
zi a fost aprobată.  

Supun la vot ordinea de zi suplimentară nr. 1027. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi pentru, ordinea de 
zi suplimentară a fost aprobată.  

Supun la vot propunerea domnului consilier Alin Copaci de introducere a ordinii de zi 
suplimentare după punctul 3. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”?                 
Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi pentru, propunerea domnului consilier a fost 
aprobată. 

Suntem 24 de consilieri prezenți, domnul consilier Bordei s-a alăturat ședinței.  
Supun la vot ordinea de zi în integralitatea ei. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 

“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi pentru, ordinea de 
zi în integralitatea ei, a fost aprobată.  

Trecem la primul punct pe ordinea de zi. Vă rog, domnul Secretar general!  
Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, vă supun aprobării           

procesul-verbal al ședinței ordinare din 28.03.2023. Dacă sunt discuții? Nu sunt discuții. Vă supun 
la vot procesul-verbal al ședinței. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”?            
Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, procesul-verbal al ședinței a fost 
aprobat. 

De asemenea, vă supun dezbaterii și adoptării procesul-verbal al ședinței extraordinare               
din data de 11.04.2023.  Dacă sunt discuții? Vă rog, domnul Bojdan! 

Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mulțumesc! Domnule secretar este o mică 
eroare în acest proces-verbal. La pagina 3 apare o intervenție a domnului Octavian Aron, de fapt 
eu am făcut acea intervenție. Mulțumesc! 

Dl Demirel Spiridon: Am înțeles! Ok, corectăm! Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu 
mai sunt alte discuții, vă supun la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare cu mențiunea 
domnului consilier Bojdan. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt 
“abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, procesul-verbal al ședinței a fost aprobat.  

Domnule președinte aveți cuvântul! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule secretar general!  
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Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Ceremonia de depunere a jurământului de 
către dl Stanciu Tiberiu, consilier local ales pe lista Partidului Social Democrat.  

Dl Tiberiu Stanciu, consilier local: ˮJur să respect Constituția și legile țării și să fac, cu 
bună credință, tot ceea ce stă în puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor Sectorului 6 
al municipiului București. Așa să-mi ajute Dumnezeu!ˮ 

Dl Demirel Spiridon: Domnule președinte, în momentul de față suntem 25 de consilieri 
prezenți din 27.  

Dl Lucian Dubălaru: Vă mulțumesc frumos! Vă felicit domnul Stanciu, pentru onoarea 
de a ne fi alături și sper să colaborăm cum nu se poate mai bine în calitate de membru al 
consiliului local. Mulțumesc frumos! 

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 72/29.03.2023 privind 
aprobarea Conturilor de execuţie pe surse de finanţare, Situaţiile financiare, inclusiv anexele 
acestora, la data de 31 decembrie 2022. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei,                   
dl Coșcodaru,  dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu). 
Voturi “pentru”? Cu 16 voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

Intrăm pe ordinea de zi suplimentară.  
Proiect de hotărâre nr. 89/24.04.2023 privind aprobarea execuţiei bugetului general 

consolidat al subdiviziunii administrativ-teritoriale Sector 6 Bucureşti, la data de 31 martie 2023. 
Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi 

“împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl Coșcodaru,                   
dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Stanciu, dl Simion E., d-na Surulescu). Voturi “pentru”? 
Cu 16 voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi suplimentară: Proiect de hotărâre nr. 90/25.04.2023 

pentru solicitarea împuternicirii exprese a Consiliului Local al Sectorului 6 de către Consiliul 
General al Municipiului București, să hotărască cu privire la încheierea unui Protocol                   
de colaborare între Agenția Națională pentru Achiziții Publice și Primăria Sectorului 6 București, 
în vederea înființării și operaționalizării unei Unități de achiziții publice centralizate (UCA)                   
la nivelul Primăriei Sectorului 6 București. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi 
“împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl Coșcodaru,                 
dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Stanciu, dl Simion E., d-na Surulescu). Voturi “pentru”? 
Cu 16 voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  

Am epuizat ordinea de zi suplimentară. Revenim la ordinea de zi inițială.  
Suntem la proiectul numărul 39 din data de 20.02.2023. Proiect de hotărâre                   

nr. 39/20.02.2023 privind acordarea de la bugetul local al Sectorului 6 a unor sume de bani 
pentru plata chiriei unor locuinţe, în anul 2023, ca măsură de prevenire şi combatere a 
marginalizării sociale, conform prevederilor Legii nr. 116/2002. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                   

Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 41/20.02.2023 pentru stabilirea 

costului mediu lunar de întreținere pentru un beneficiar asistat în cadrul Centrului de Zi pentru 
Persoane Adulte cu Dizabilități, pentru anul 2023, precum și pentru modificarea Anexei nr. 2 la 
H.C.L. al Sectorului 6 nr. 191/23.07.2019 privind înfiinţarea Centrului de Zi pentru Persoane 
Adulte cu Dizabilităţi prin reorganizarea Centrului de Consiliere Psihosocială Persoane cu 
Dizabilităţi, cu modificările şi completările ulterioare.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                   

Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  
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Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 49/28.02.2023 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a serviciului social cu cazare Complexul 
de Servicii Sociale Căsuțe de Tip Familial “Acasă” - Căsuţa 1, aparţinând Direcţiei Generale               
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Vă rog, doamna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, viceprimar: Ați primit și pe e-mail amendamentul pe 

care l-am depus. Analizând proiectul ne-am dat seama că există o mică discrepanță între realitate 
și ceea ce era scris în proiect și trebuie modificate câteva lucruri. În anexa proiectului, o să dau 
citire textului modificat și el este cam așa: Vom modifica din anexa proiectului,                   
Art. 2 -identificarea serviciului social Complexul de Servicii Sociale Căsuțe de Tip Familial 
"Acasă" - Căsuța 1, cod serviciu social 8790CR-C-I a fost preluată de la Fundația Filantropică 
Metropolis conform H.C.L nr. 119/18.04.2019 de către Direcția Generală de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Sector 6 și are o capacitate de 12 locuri.  

Se modifică și Art. 8, după cum urmează: Structura organizatorică, numărul de posturi şi 
categoriile de personal. 
(1) Complexul de Servicii Sociale Căsuțe de tip Familial “Acasă” Căsuța 1 funcţionează cu un 
număr de 7 angajați permanenți și 17 angajați care deservesc întregul complex, conform 
prevederilor Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 309 din 21.12.2022 unde:                                       
Angajați permanenți:  
a) 7 educatori/instructori de educație  
b) Structura comună a angajaților al întregului complex (căsuța 1, căsuța 2, căsuța 3)  are     
17 angajați: 1 șef complex, 1 asistent social, 1 psiholog, 1 magaziner, 5 asistente medicale,                   
4 bucătari, 2 mecanici și 2 îngrijitori                                       
(2) Raportul angajat/beneficiar este de: - 7 (educatori/instructor de educație)/12 beneficiari =  
0,58/beneficiar; 

- 17 (angajați)/3 căsuțe/12 beneficiari = 0,47/beneficiar. 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna viceprimar! Dacă mai sunt alte 

intervenții, vă rog? Dacă nu supun la vot, amendamentul doamnei viceprimar.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? 
Cu 24 de voturi pentru, amendamentul a fost aprobat. (A ieșit d-na Mitran din sală). 

Supun la vot proiectul în integralitatea lui. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi pentru, proiectul                 
a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 50/28.02.2023 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a serviciului social cu cazare Complexul 
de Servicii Sociale Căsuțe de Tip Familial “Acasă”  - Căsuţa 2,  aparţinând Direcţiei Generale 
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt, vă rog?  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Și la acest proiect există un amendament aproape 

identic cu cel pe care l-am citit mai devreme. Singura diferență este că la Căsuța 2 numărul de 
angajați permanenți este 6 și nu 7. În rest totul este identic cu ce am citit mai devreme. Dacă 
sunteți de acord nu o să mai dau citire amendamentului. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos! Amendamentul acesta a fost oricum trimis către 
toți consilierii. Să se menționeze că suntem 23 de consilieri prezenți pentru acest vot. (A ieșit             
dl Prunaru din sală). 

Supun la vot amendamentul doamnei viceprimar. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi pentru, 
amendamentul a fost aprobat.  

Supun la vot proiectul în integralitatea lui.Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 51/28.02.2023 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a serviciului social cu cazare Complexul 
de Servicii Sociale Căsuțe de Tip Familial “Acasă” - Căsuţa 3, aparţinând Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6. 
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Discuții dacă sunt?  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: La fel, un amendament similar identic de data aceasta 

cu cel de dinainte. Modificăm ca și înainte capacitatea care este de 12 locuri și structura 
personalului care este formată din 6 angajați permanenți și 17 care deservesc întreg complexul.  

Dl Lucian Dubălaru: Vă mulțumesc frumos, doamna viceprimar! Pentru acest vot suntem 
din nou 25 de consilieri prezenți. (D-na Mitran şi dl Prunaru au revenit în sală).  

Supun la vot amendamentul doamnei viceprimar. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi pentru, 
amendamentul a fost aprobat.  

Supun la vot proiectul în integralitatea lui. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a 
fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 54/07.03.2023 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al serviciului social de zi Centrul                   
de zi „Sf. Împărați Constantin și Elena” din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 55/07.03.2023 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al serviciului social de zi Centrul de zi 
”Sf. Andrei” din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                  
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 56/09.03.2023 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al serviciului social „Adăpost de 
Noapte” aflat în subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sector 6. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                  
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 57/09.03.2023 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al serviciului social ”Apartament Social 
de Tip Familial 1” din cadrul Complexului de Servicii Apartamente Sociale de Tip Familial, 
aparţinând Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 58/09.03.2023 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al serviciului social ”Apartament Social 
de Tip Familial 3” din cadrul Complexului de Servicii Apartamente Sociale de Tip Familial, 
aparţinând Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                  
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 59/09.03.2023 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al serviciului social ”Apartament Social 
de Tip Familial 4” din cadrul Complexului de Servicii Apartamente Sociale de Tip Familial, 
aparţinând Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                   
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  
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Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 60/09.03.2023 pentru aprobarea 
cuantumului maxim şi a condiţiilor de acordare a prestaţiilor financiare excepţionale pentru 
familii care nu au posibilitatea de a acorda copiilor îngrijirea corespunzătoare. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                  
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 61/09.03.2023 privind aplicarea 
dispozițiilor H.G. nr. 1149/2002 pentru aprobarea normelor metodologice de aplicare a 
prevederilor Legii nr. 116/2002 privind prevenirea și combaterea marginalizării sociale. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 62/13.03.2023 privind 
modificarea Anexei nr. 1 și Anexei nr. 2 a Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6                   
nr. 94/29.04.2021 privind reorganizarea Biroului Îngrijiri la Domiciliu pentru Persoane 
Vârstnice la nivel de Unitate Îngrijiri la Domiciliu Persoane Vârstnice în subordinea Direcției 
Protecție Socială din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului    
Sector 6, precum și aprobarea Regulamentului – cadru de Organizare și Funcționare a 
serviciului social, cu modificările şi completările ulterioare. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 76/12.04.2023 pentru aprobarea 
Regulamentului privind înscrierea/reînscrierea, acordarea/încetarea serviciilor furnizate în 
cadrul creșelor aflate în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 74/07.04.2023 privind 
aprobarea Studiului de oportunitate și fundamentare pentru delegarea gestiunii activității de 
sortare a deșeurilor de hârtie, metal, plastic și sticlă, colectate separat în sectorul 6 al 
municipiului București, inclusiv transportul reziduurilor rezultate din sortare la depozitele de 
deșeuri și/sau la instalațiile de valorificare energetică și aprobarea modului de delegare a 
activității de sortare. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, domnul Eduard Paul Simion!  
Dl Eduard Paul Simion, consilier local: Mulțumesc frumos, domnul președinte! Bună 

seara! Am și eu o întrebare, dar înainte vreau să încep cu o introducere. Având în vedere că acum 
câteva ședințe de consiliu local a fost votat în acea ședință înființarea unei companii care se ocupă 
de gestionarea acestor deșeuri și reciclarea lor, ce se întâmplă cu acea companie dacă noi în 
momentul de față delegăm aceste atribuții și scoatem în licitație un caiet de sarcini? Am observat 
faptul că este bine să se înființeze companii, ceea ce este un bun exemplu din legislatura trecută la 
municipiul București, dar dacă tot le înființăm, haideți să le și folosim. Deci ce se întâmplă cu 
această licitație, de ce vom face această licitație, având în vedere că a fost înființată acea 
companie? Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule consilier! Din executiv, dacă este 
cineva, vă rog? 

Dl Ionuț Nicolescu, director la Administrația Serviciului Public de Salubrizare: Bună 
ziua! Este vorba de o perioadă limitată, pentru că nu există, nu este în funcțiune, nu avem 
deocamdată stația de sortare și până la începerea activității stației de sortare, va fi acest contract, 
pe perioadă temporară.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: O mențiune, dacă se poate, ca să-l completez pe 
domnul Ionuț Nicolescu. În primul rând este important de menționat faptul că noi am încercat anul 
trecut să demarăm procedura de delegare a colectării și transporturilor deșeurilor municipale, ştiți 
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foarte bine că între timp s-a modificat legislația și nu poți să faci delegare de colectare și transport 
dacă nu ai în prealabil făcută delegarea pentru sortare, pentru că este normal, salubristul trebuie să 
știe unde să ducă fracția uscată, aceasta unu la mână, de aici nevoia de a face delegarea. Doi, 
compania propusă spre înființare, care va opera viitoarea stație de sortare, va mai dura până va 
avea ce să opereze. Noi lucrăm acum la detaliile tehnice pentru această stație de sortare, căutăm și 
fonduri europene pentru a o dezvolta, ştiți foarte bine că investițiile publice, mai ales una de talia 
aceasta, nu se întâmplă de pe o zi pe alta și în timpul acesta noi trebuie să facem delegarea de 
sortare pentru că suntem obligați deja de prea mulți ani să facem delegarea colectării și  
transportului deșeurilor. Știți bine că noi funcționăm acum pe un contract de achiziție care nu este 
tocmai conform.  

Dl Eduard Paul Simion: Cât timp o să mai dureze până când va fi pusă pe picioare și în 
funcțiune această companie? Adică, pe cât timp va fi făcută această licitație și delegarea atribuită 
către un terț pentru această sortare, ca să știm exact cam cât timp are până când va intra în 
funcțiune acea companie votată de dvs..  

Dl Ionuț Nicolescu: Documentația este construită pe 60 de luni, dar în contractul care este 
astăzi spre aprobarea dvs., este prevăzut la art. 3, durata este prevăzută până la intrarea în 
funcțiune a stației proprii de sortare. Adică, pot fi și 20 de luni din cele 60.  

Dl Eduard Paul Simion: Adică, dvs. spuneți în felul următor, perioada maximă de 
contract de delegare va fi de 60 de luni, adică 5 ani de zile, dar spuneți în felul următor, că oricând 
se poate încheia acest contract în momentul când acea companie va intra practic în funcțiune. 
Aceasta spuneți?  

Dl Ionuț Nicolescu: Exact!  
Dl Eduard Paul Simion: Cum veți face dvs. această licitație, sunt tare curios? Cineva 

vine, licitează sau mai multe companii care au obiectul acesta de activitate, vin, licitează și spun 
așa, păi da, noi licităm pe 60 de luni, dar este posibil ca peste o lună de zile să nu mai fie în 
picioare contractul.   

Dl Ionuț Nicolescu: Exact și au datele problemei din start.  
Dl Eduard Paul Simion: Și respectați toate articolele Legii nr. 98 prin chestia aceasta?  
Dl Ionuț Nicolescu: Da. 
Dl Eduard Paul Simion: Am înțeles! OK! Am să verific și eu chestia aceasta.          

Mulțumesc frumos! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Vă rog, doamna Surulescu!  
D-na Aurelia Surulescu, consilier local: Doresc să vă întreb dacă în actul de înființare al 

societății specifică în vreun articol că aceste servicii vor fi delegate până la punerea în funcțiune a 
societății? 

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl director!  
Dl Ionuț Nicolescu: În documentele de înființare a firmei, a societății comerciale spuneți? 

Nu, acolo sunt prevăzute doar elemente care țin strict de acea firmă. Nu sunt trimiteri în 
documentele firmei, trimiteri la procedurile noastre de achiziție ale primăriei.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog?                   
Dacă nu mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură de vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl Ciontu, dl Coşcodaru, dl Iacob, dl Pană,         
dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu). Voturi “pentru”? Cu 16 voturi pentru, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 83/19.04.2023 privind 
aprobarea Caietului de sarcini pentru delegarea gestiunii activității de sortare a deșeurilor de 
hârtie, metal, plastic și sticlă colectate separat în Sectorul 6 al municipiului București,                   
inclusiv transportul reziduurilor rezultate din sortare la depozitele de deșeuri și/sau la instalațiile 
de valorificare energetică. 

 Discuții? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                   
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 9 “abțineri” (dl Bordei, dl Ciontu, dl Coşcodaru,                   
dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu). Voturi “pentru”?                   
Cu 16 voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  
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Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 82/19.04.2023 privind 
solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a aproba asocierea Municipiului 
București, prin Consiliul Local al Sectorului 6, cu S.C. Exigent Property Investment S.R.L.. 

 Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, supun proiectul la vot.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 3 “abțineri” (dl Desculțescu,                   
dl Gâdiuță, dl Zainea). Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 68/22.03.2023 privind 
aprobarea devizului general actualizat, a indicatorilor economici actualizați și actualizarea 
proiectului tehnic, pentru obiectivul de investiții ”Piața Valea Ialomiței. Modificări interioare, 
exterioare și lucrări pentru adaptarea clădirii existente în vederea asigurării securității la 
incendiu”. 

Suntem 24 de consilieri prezenți la vot (d-na Surulescu a ieșit din sală).                   
Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt 
voturi “împotrivă”. “Abțineri”? O “abținere” (dl Volintiru). Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 86/21.04.2023 privind 
aprobarea documentației tehnice faza Studiu de fezabilitate și a indicatorilor                   
tehnico – economici pentru obiectivul de investiții “Construire imobil cu funcțiunea de creșă și 
organizare lucrări în Bulevardul Timișoara nr. 89, Sector 6, Municipiul București                   
(Creșă ANL Brâncuși)”. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, d-na Viceprimar! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Doar scurte mențiuni, vis-a-vis de acest proiect.                 

Știți că pentru el s-au obținut deja fonduri din programul național de redresare și reziliență.                   
Va fi o creșă de tip mic, 7 grupe, o capacitate de maxim 70 de locuri și valoarea investiției,                   
la momentul acesta, este de 22 de milioane de lei, dar după cum știți, proiectele de creșe pe 
fonduri din PNRR, vor fi executate de CNI. Tot ce trebuie noi să facem este să predăm 
amplasamentul cu autorizația de construire obținută. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, d-na viceprimar! Dacă mai sunt alte intervenții? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură de vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a 
fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 78/18.04.2023 privind 
solicitarea împuternicirii exprese a Consiliului Local al Sectorului 6, de către Consiliul General 
al Municipiului București, de a hotărî cu privire la asocierea Sectorului 6 al Municipiului 
București cu Inspectoratul Școlar al Municipiului București, în vederea derulării și finanțării în 
parteneriat a olimpiadelor și competițiilor sportive școlare din Municipiul București,                   
care se desfășoară pe raza administrativ-teritorială a Sectorului 6 al municipiului București 

Doresc să se consemneze că suntem 25 de consilieri prezenți la acest proiect.                   
D-na Surulescu a revenit în sală. Mulțumesc! Discuții dacă sunt? Vă rog, dl Eduard Simion!  
  Dl Eduard Paul Simion: Eu voiam să vă expun o întâmplare. Fetița mea, acum 
aproximativ trei luni de zile, a avut olimpiada la limba engleză la Liceul Lovinescu din cartierul 
Drumul Taberei, în spatele Pieței Chilia Veche. Eu am condus-o la olimpiadă și am o rugăminte 
către cei de la Poliția Locală. Ce s-a întâmplat? Acolo au venit toți copiii din clasele gimnaziale, 
din București, într-o sâmbătă dimineață, la ora 8:00, a început. Erau sute de copii, automat sute de 
părinți, automat zeci de mașini. Rugămintea mea către cei de la Poliția Locală este ca atunci când 
în Sectorul 6 se mai organizează astfel de olimpiade sau concursuri în care este foarte clar că ne 
așteptăm să fie foarte mulți copii, automat foarte mulți părinți, bunici și mașini, evident, să se 
organizeze mai bine, astfel încât să poată dirija traficul, să nu se mai oprească în fața școlii sau să 
parcheze în fața școlii. Credeți-mă pe cuvânt, chiar puteți să verificați, chiar am și poze de atunci, 
am stat undeva la 35 de minute ca să nu împiedic traficul, să las mașina undeva, ca să pot să o 
conduc, nu am lăsat în față, am mers pe jos până la școală. Deci, rugămintea mea este ca cei de la 
Poliția Locală să se intereseze înainte cu o zi, două și să gestioneze mult mai bine acest aspect. 
Mulțumesc frumos!  
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Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, dl consilier! Dacă mai sunt alte intervenții,              
vă rog? Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt 
voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi pentru, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre numărul 77 din 18/04/2023… 
Discuții în sală. 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl director!  
Dl Marian Tufan, director general la Direcția Generală de Poliție Locală Sector 6:  

Bună ziua! Am înțeles întrebarea domnului Simion că la acea olimpiadă de limbă engleză a fost o 
busculadă. Dacă Poliția Locală ar fi fost anunțată despre acest eveniment, cu siguranță ar fi 
asigurat măsurile corespunzătoare. În altă ordine de idei, toate unitățile școlare de învățământ din 
Sectorul 6 din București sunt împărțite, ca și responsabilitate, pe cele trei instituții, Jandarmerie, 
Poliția Națională și Poliția Locală, fiecare având o responsabilitate. Poliția Locală are în 
responsabilitate trei unități școlare și pe lângă acestea mai asigurăm măsuri la încă trei unități 
școlare unde s-a înființat “kiss and ride”. Deci, am luat în primire 16 unități școlare în care zilnic 
avem polițiști locali atât la intrarea la program, cât și la ieșirea de la program a elevilor, precum și 
când au activități extrașcolare, vinerea, sâmbăta, duminica, când porțile unităților școlare sunt 
deschise, noi verificăm acest lucru în unitățile școlare. Mulțumesc! Dacă mai aveți alte întrebări, 
dl Eduard? 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule director! Vă rog, dl consilier!  
Dl Eduard Paul Simion: Dl director, eu doar am făcut o sugestie și o rugăminte,                   

în calitate de cetățean și părinte al unui copil din Sectorul 6. Faptul că acea unitate de învățământ 
Lovinescu, într-adevăr există pe raza teritorială a secției de poliție numărul 25, nu neg. Pe de altă 
parte, nu este bine nici să aruncăm de la unii la alții, responsabilitatea. Eu cred că nu v-ar fi 
deranjat dacă acolo ați fi trimis un echipaj de la serviciul rutier sau de la ordine publică,                 
astfel încât să gestioneze puțin situația. Aceasta a fost tot, o sugestie. În momentul când vor mai fi 
astfel de evenimente, cred că ar fi bine să contribuiți și dvs. la ordinea de acolo. Mulțumesc 
frumos!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Dacă îmi dați voie… 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, d-na Viceprimar! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Sugestia domnului consilier este foarte bună și eu,              

dl director, v-aș sugera să facem o adresă către toate unitățile de învățământ și să îi rugăm atunci 
când au evenimente şi știu că o să fie un trafic susținut de părinți care își aduc și își iau copiii, să 
vă anunțe în prealabil, ca să le puteți oferi tot sprijinul. Cred că închidem povestea mai bine așa.  

Dl Marian Tufan: Cu siguranță aceasta am și spus, că nu am fost informați. Dacă am fi 
știut de eveniment, cu siguranță am fi asigurat măsuri speciale pentru acel eveniment. Mulțumesc! 
            Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, d-le director! Mulțumesc frumos,                   
d-na viceprimar! Dacă nu mai sunt discuții pe acest subiect, trecem la ordinea de zi votată. 
Suntem la poziția 26 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 77/18.04.2023 privind 
aprobarea Proiectului pilot de dezvoltare comunitară și incluziune educațională și socială în 
zona marginalizată urbană Giulești Sârbi. 

Discuții, vă rog, dacă sunt? Vă rog, dl viceprimar!  
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, viceprimar: Mulțumesc! Este vorba de un proiect 

punctual, cu acțiuni ce se vor desfășura în această vară, în special pentru integrarea celor din acea 
comunitate, în special a copiilor, dar și cu o serie de măsuri pentru adulți. Acest proiect vreau să 
spun că vine în completarea celor trei proiecte cu finanțare prin PNRR pentru combaterea 
abandonului școlar. Sunt trei proiecte câștigate de către școlile nr. 161, nr. 153 și nr. 168 din acea 
zonă, prin care sper să combatem fenomenul abandonului școlar în zonă. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule viceprimar! Vă rog, dl consilier Pană! 
Dl Traian Pană, consilier local: Mulțumesc, domnule președinte! Singura obiecție a 

acestui proiect și întrebare, de unde a venit acest text al proiectului dezvoltare comunitară pentru 
zona marginalizată urbană Giulești Sârbi? Cine a stabilit că Giulești Sârbi este o zonă 
marginalizată? 
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Discuții în sală. 
Dl Traian Pană: Nu, locuiesc în zonă. Mie nu mi se pare o zonă…, adică, din punctul 

meu de vedere, nu este o zonă marginalizată, ai toate utilitățile, ai program educațional, sunt două 
școli, școala nr. 153 și nr. 161. Nu prea sună bine zonă marginalizată, adică ați putea totuși să 
găsiți o altă formulă pentru acest proiect, de text.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule consilier! Dl viceprimar, vă rog! 
            Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Nu am stabilit doar eu chestiunea aceasta.                   
Banca Mondială a făcut un studiu în zonă și a găsit o serie de probleme și au fost identificate,                   
pe mai multe paliere, aspecte ce identifică zona Giulești Sârbi ca o zonă marginalizată, din punct 
de vedere social. Sunt într-adevăr și familii, multe familii înstărite în acea zonă, dar la nivel 
global, acea zonă este, privind Sectorul 6 și Bucureștiul, una dintre zonele defavorizate.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule viceprimar! Dacă mai sunt alte 
intervenții, vă rog? Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                   
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 

Discuții în sală. 
Dl Lucian Dubălaru: Dl Ciontu, a fost doar o propunere verbală, a fost o întrebare și nu a 

fost un amendament conceput în această direcție și atunci nu am ce să supun la vot. 
D-na Aurelia Surulescu: Dacă schimbăm titulatura proiectului, pierdem banii? Trebuie 

neapărat să se numească așa?  
Dl Eduard Paul Simion: Adică, ca idee, mie mi se pare că…! Îmi cer scuze, domnule 

președinte! Dacă se poate? 
 Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl consilier! 
 Dl Eduard Paul Simion: Mie mi se pare că doar prin faptul că introducem acest cuvânt 

marginalizat, practic, în momentul de față, conducerea primăriei marginalizează această zonă, 
ceea ce eu nu cred că se întâmplă. În al doilea rând, nu înțeleg de ce Banca Mondială a considerat 
acea zonă marginalizată. Conducerea Primăriei o marginalizează acum?  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Nu. 
Dl Eduard Paul Simion: Nu? Păi aceasta am înțeles din ceea ce a spus dl viceprimar,                

că cei de la Banca Mondială au făcut un studiu de oportunitate și au considerat că acea zonă este 
marginalizată. De ce este marginalizată de către Primăria Sector 6, acum? Eu nu cred așa ceva. 
Tocmai, din cauza aceasta, părerea mea este că ar trebui să scoatem… 

 Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Prin acest proiect, tocmai aceasta încercăm să 
demonstrăm, că nu este marginalizată. Vă reamintesc că în ședința trecută am votat indicatorii 
pentru o reamenajare a curții școlii la Școala nr. 161, tot în Giulești. Sunt o serie de… 

Discuții în sală. 
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Da, tocmai ce a trecut, din ce știu, a trecut la Consiliul 

General proiectul de astăzi ce ne va permite să modernizăm și locul de joacă din Răsadniței. Sunt 
o serie de investiții ce vor fi direcționate către acea zonă, dar îmi mențin părerea, din păcate, la 
nivelul sectorului, zona Giulești Sârbi este și la nivelul Bucureștiului o zonă cu probleme și noi 
trebuie să continuăm investițiile acolo.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule viceprimar! 
Dl Eduard Paul Simion: Dl președinte, se poate?   
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl consilier! 
Dl Eduard Paul Simion: Cei de la Banca Mondială…, să înțeleg așa, au un call care se 

numește zone marginalizate, nu neapărat din Sectorul 6, din toată lumea, nu și pe acel call noi am 
depus un proiect unde vom obține fonduri. Eu aceasta înțeleg din ceea ce îmi spuneți,                   
că există o zonă specială la banca respectivă, în care ne spune că zonele marginalizate sunt 
finanțate, nu? Păi aceasta ați spus, că este obligatoriu să trecem cuvântul acesta “marginalizat” în 
denumirea proiectului? Păi aceasta ați spus. 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Nu am spus aceasta. Ați spus, cine mai devreme…                 
Dl Eduard Paul Simion: Adică, serios, dvs. v-ați simți confortabil dacă ați sta în zona 

respectivă și în Primăria Sectorului 6 care gestionează… 
Discuții în sală. 
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Dl Eduard Paul Simion: O secundă! Dacă cei din Primăria Sectorului 6, care gestionează 
zona aceea de acolo, v-ar considera o zonă marginalizată, sincer, acum… 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Domnule viceprimar, vă rog!  
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Dacă aș sta într-o zonă cu probleme și cei din Primărie ar 

spune că zona aceea este cu probleme și ar veni cu proiecte pentru zona mea, aș considera că 
aceasta este ceea ce trebuie să facă Primăria. Faptul că noi acum, nu știu, ne tot rotim după cireș, 
nu știu…  

Dl Eduard Paul Simion: Nu ne învârtim după nici un cireș.  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl consilier! Ați adresat o întrebare, lăsați-l să vă răspundă! 

Mulțumesc! 
 Dl Eduard Paul Simion: Păi, a răspuns. Eu nu vreau să considerăm acei cetățeni,                 

care sunt vecinii noștri, marginalizați. Atâta tot. Prin acest proiect de hotărâre, conducerea 
Primăriei, așa îi consideră, marginalizați.  

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Din păcate, ani de zile administrația nu a investit cât ar fi 
trebuit să o facă, în acea zonă. În acest moment, dacă este să ne uităm la București și la Sectorul 6, 
zona Giulești, comparativ cu alte zone din București și din Sectorul 6 este una cu probleme. Există 
zone și străzi unde nu există utilități, există zone și străzi unde sunt probleme edilitare, există 
lipsuri pe întreținerea spațiilor verzi, există o serie de elemente pe care Banca Mondială, într-un 
studiu pe care l-a făcut, le-a identificat, iar pe zona de educație, iarăși, Banca Mondială și o serie 
de alte organisme, Ministerul Educației și alte entități specializate în domeniile respective spun că 
avem probleme. Din acest motiv, am reușit să câștigăm finanțări cu toate unitățile școlare din zone 
pentru programe de combatere a abandonului școlar ce au fost destinate doar unităților de 
învățământ din zone cu probleme și pe baza unor indicatori foarte bine cuantificați și repet, pe 
lângă acele proiecte, venim și noi cu un proiect complementar.  

Dl Eduard Paul Simion: Dacă se poate, dl președinte? 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl consilier!  
Dl Eduard Paul Simion: Ca să încheiem discuția, pentru că oricum suntem pentru, 

bineînțeles. Există utilități în zona Giulești Sârbi, există unități de învățământ, chiar modernizate 
general.  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria:  Nu ați mai fost de mult timp în școlile din Giulești. 
Dl Eduard Paul Simion: Ba da, chiar am fost în perioada 2016-2020, când am și făcut un 

loc de joacă și un parc acolo, chiar am fost.  
D-na Aurelia Surulescu: Nu știți cum era. 
Dl Eduard Paul Simion: Deci, sunt anumite investiții, foarte bine că se continuă aceste 

investiții, nu este niciun fel de problemă, voiam doar să vă spun că argumentele pe care dvs.             
le-ați invocat aici, oarecum ca o portavoce a Băncii Mondiale de Investiții, nu stau în picioare, 
pentru că există utilități, există unități de învățământ, există investiții făcute în trecut acolo, 
probabil că sunt alte probleme acolo și cred că trebuie să vă documentați care sunt problemele. 
Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul viceprimar!  
Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Bun! Vă repet! Nu am spus că nu există utilități în acea 

zonă, am spus că există zone și străzi fără utilități și da, asta sunt.  
Discuții în sală. 
Dl Petcu Sorin, consilier local: Încercați să spuneți zonă vulnerabilă, ca să închidem 

subiectul. Sunt recunoscute categoriile sociale vulnerabile și este mult mai științific, dacă vreți, 
marginalizat, în niciun caz. V-am mai spus, sunt oricum marginalizați, pentru că trăiesc la 
marginea sectorului, sunt la o margine, da, ca și cei din Prelungirea Ghencea, dar dvs. vorbiți de 
categorii vulnerabile și atunci, da, cred că Banca Mondială a depistat categorii sociale vulnerabile, 
dar nu marginalizați, asta, să fim serioși, înseamnă că sunt prea deștepți.  

Dl Lucian Dubălaru: D-na viceprimar, vă rog!  
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Doar o scurtă mențiune! În titlul proiectului este 

preluată o parte din denumirea pe care noi am atribuit-o în baza assessment-ului pe care                   
Banca Mondială a făcut-o în zonă când am construit planul de integrare SIDU, Strategia de 
Dezvoltare Urbană a Sectorului 6. Legat de zona de marginalizare, știți foarte bine, dl Petcu, că 
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înseamnă mai mult decât categorii vulnerabile, pentru că printre copiii pe care ei văd în cele două 
școli, nu vorbim doar de copii care vin din acele categorii vulnerabile, vorbim și de copii care vin 
dintr-un mediu familial destul de complicat, ca să nu-i spunem altfel. Există multe persoane, multe 
familii care, chiar dacă strada are utilități, n-au posibilitatea să se lege la ea.  

Dl Lucian Dubălaru: Dl Petcu, vă rog să o lăsați pe… 
Dl Petcu Sorin: Domne', ca să închidem subiectul, categorii vulnerabile și defavorizate și 

am inclus tot. 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Nu, este mai mult decât atât, pentru că nu vorbim doar 

de…, vorbim și de accesul deficitar la servicii. Din capătul Giuleștiului, intersecție cu 
Constructorilor, până în spatele, Giuleștiului Sârbi, instituția, primăria nu există, îmi pare rău. 
Prima locație în care primăria există este sediul de la Taxe și Impozite de pe Calea Giulești.                   

Dl Eduard Paul Simion: Este bine că recunoașteți asta. 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Accesul în zonă se face doar cu tramvaiul, dacă este să 

ne raportăm la mijloacele de transport public și autobuzul, dar știți foarte bine că, Calea Giulești 
este foarte aglomerată, știți foarte bine că cea mai rapidă conexiune este tramvaiul din păcate,               
în ziua de astăzi și nici acela nu mai este pentru că, ce să vezi, și mulțumim domnului Bera că a 
venit alături de noi, există dezvoltări foarte mari în zonă. Riscul acelei zone și dl Petcu, dvs. sunt 
sigură că o să îmi dați dreptate, este să se transforme în următoarea Prelungirea Ghencea și foarte 
multe persoane care sunt în aceste categorii vulnerabile de care îmi povesteați, fără acte, fără 
acces la utilități, cu mulți copii, o să fie nevoite să plece de acolo, pentru că peste ei vin dezvoltări 
urbane de genul Aqua City sau cum am văzut în ultima ședință de comisie tehnică a primăriei, un 
mega cartier care se pregătește să se construiască. Dacă ați fi citit proiectul, ați fi văzut că rata de 
abandon la cele două școli și cel mai grav, rata de promovabilitate a copiilor de la cele două școli 
este foarte mică și aceasta este o problemă pe care dl viceprimar încearcă să o rezolve acum.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna viceprimar! Dacă nu mai sunt 
intervenții, intrăm în procedură de vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 81/19.04.2023 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 156/2020 privind numărul, denumirea 
şi componenţa Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local al Sectorului 6. 

Propuneri, dacă sunt, vă rog?  
Dl Petcu Sorin: Am trimis un amendament de dimineață în care dl Coșcodaru să intre în 

Comisia Buget, Finanțe și dl Tiberiu Stanciu, care ar fi trebuit să fie acolo, va fi în Comisia 
Juridică.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, dl consilier Petcu! Rog Secretariatul Tehnic să 
intrăm în procedură de vot. Comisia de numărare, să se pregătească. Vom avea, ca și procedură, 
prima oară modificarea domnului consilier Coșcodaru, pe noua poziție, iar în locul vacant lăsat de 
dl Coșcodaru, vom intra în procedură pentru înlocuirea cu dl Stanciu. Mulțumesc! 

Dl secretar general, vă rog să mă ajutați cu prezența!  
Dl Demirel Spiridon: Comisia de numărare, vă rog să vă intrați în atribuții. Haideți să 

începem procedura de vot. 
Se intră în procedură de vot. 
Dl Lucian Dubălaru: Avem procesul-verbal al comisiei de numărare. Sunt 25 de voturi 

valabil exprimate, 25 de voturi cu “DA”, zero voturi cu “NU”. Dl Coșcodaru este componentul 
Comisiei 1, Buget, Finanțe, Investiții.  

Rugăm colegii consilieri, intrăm în procedură de vot pentru dl Stanciu Tiberiu, membru în 
comisia numărul 5, Juridică, Disciplină Urbană, de Ordine Publică și Situații de Urgență.                 
Rog, comisia de numărare, să își reia locul. Dl secretar general, vă rog!  

Se intră în procedură de vot. 
Dl Lucian Dubălaru: Avem și rezultatul celui de-al doilea vot. Voturi valabil                

exprimate 25, voturi exprimate cu DA - 25, voturi exprimate cu NU - 0. 
Vă rog, dl Secretar general, doar să verificăm că suntem toți consilierii prezenți în sală.  
Dl Demirel Spiridon: Suntem 24 de consilieri prezenți  
Dl Lucian Dubălaru: Suntem 24 de consilieri prezenți. D-na Mtran a ieşit din sală.  
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Supun la vot amendamentul grupului P.S.D.. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, 
amendamentul a fost aprobat.  

Supun la vot proiectul în integralitatea lui. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul 
a fost adoptat. Felicitări d-lui Stanciu și d-lui Coșcodaru.  

Mergem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiectul 203 din 02/08/2022 privind 
aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu Aleea Lacul Morii nr. 121 B, Sector 6, pentru 
construirea unui imobil cu funcțiunea de locuințe cu partiu special pentru profesii liberale, 
comerț și servicii, pe un teren în suprafață totală de 2.853m² proprietate privată persoane fizice.  

Discuții dacă sunt? Vă rog, d-na viceprimar!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Îl rog pe dl arhitect şef să ne spună dacă certificatul de 

urbanism mai este valabil? Tot ce apare pe site este un aviz emis în 2021, cu valabilitate 12 luni.  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog frumos, dl arhitect șef!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Este o singură variantă propusă pe site.  
Dl Marcel Florentin Bera: Nu știu, în momentul de față, dacă mai este valabil, dar când a 

fost depus P.U.D.-ul a fost valabil.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Și eu aș vrea să știu dacă mai este valabil.  
Dl Marcel Florentin Bera: Nu știu să vă spun în momentul de față decât dacă se aduce 

dosarul.  
Dl Lucian Dubălaru: Doresc să se consemneze că suntem 25 de consilieri prezenți în 

sală, d-na Mitran a revenit în sală.  
Dl Marcel Florentin Bera: A venit dosarul. Certificatul este valabil până în 26.07.2023.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: A venit la prelungire?  
Dl Marcel Florentin Bera: Da, a fost prelungit. Are valabilitate până în 26.07.2023.  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Avizul Comisiei nr. 2 este nefavorabil. 

Observațiile se regăsesc în anexă:  
- dl consilier Volintiru: retrageri mici față de limitele de proprietate raportat la înălțimea 
construcției.  
- dl consilier Prunaru: acces insuficient prin aleea Lacul Morii. Propun să se solicite/obțină 
acces din strada Boja prin loturile învecinate.  

Acesta este avizul comisiei. Dacă mai sunt alte discuții? Vă rog, dl Desculțescu!  
Dl Alexandru Desculţescu: Mulţumesc, dl președinte! Aș dori să-l întreb pe dl arhitect 

şef, dacă tot are în față dosarul, să ne spună care sunt derogările cerute pentru aprobarea acestui 
P.U.D..  

Dl Marcel Florentin Bera: Derogările cerute sunt singurele care se pot aproba prin 
P.U.D., retragerile laterale și retragerea din spate, iar referitor la faptul că ar fi mici, cum s-a scris 
în avizul comisiei de urbanism, ele sunt mici raportate la terenul respectiv, dar având în vedere că 
alături pe partea de est este o stradă, iar în partea de vest este o parcare pe două rânduri și distanța 
față de clădirea existentă, un alt bloc, este de 35-40m, oricum nemaiputând să se construiască 
nimic între cele două imobile, nu, nu cred că este mică, adică distanța față de limita de proprietate 
este mică și este cu derogare prin acest P.U.D., dar față de clădirea existentă sunt 35-40m. 
Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Vă rog,  dl Desculțescu!  
Dl Alexandru Desculţescu: Mulțumesc! Aș aprecia mai mult un răspuns în cifre, adică în 

valori efective, de la cât la cât se dă derogarea față de ce este specificat în P.U.Z. și doresc să 
amintesc colegilor consilieri locali că derogările în urbanism sunt aprobate chiar de dumnealor, 
prin aprobarea acestor P.U.D.-uri care cer derogări de la prevederile P.U.Z., nu de altcineva. 
Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Vă rog, dl arhitect șef!  
Dl Marcel Florentin Bera: Derogarea spre est, cum se vede planșa pe ecran, partea din 

dreapta 6m, în sud sunt mai multe retrageri pentru că imobilul are mai multe trepte, să spunem și 
cea mai mică distanță este de 5m până la P+5 și începe să crească la 7,43m, 9,43m 10,77m, iar 
spre vest 5m față de limita de proprietate.  



17 

 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule arhitect şef! Vă rog, dl consilier 
Petcu!  

Dl Sorin Petcu: Am o întrebare! Cred că iarăși nu prea se înțelege cu P.U.D.-ul. Dacă am 
o suprafață de 3.000m² și fac o căsuță, exact în centrul suprafeței, care are 20m² îmi trebuie 
P.U.D.? Deci la orice suprafață peste 3.000m² îți trebuie P.U.D. fără derogare și atunci dacă este 
mai mare suprafața de 3.000m² tot ajung în Consiliul Local să cer P.U.D.. Asta spune legea și            
nu-mi trebuie și am distanță, credeți-mă, dacă aveam 2.900m nu mai îmi trebuia P.U.D. și făceam 
căsuța respectivă în centru, dar dacă am 3001m ne trebuie P.U.D.. P.U.D.-ul nu înseamnă numai 
derogare, asta trebuie să înțelegeți, iar omul acesta aici are 5.600m². El dacă ar face o căsuță 
mâine, îi trebuie P.U.D., nu înseamnă derogare neapărat, că se poate da și tot legal sunt specificate 
derogările, este altceva, dar haideți să nu inducem în eroare, să înțelegem greșit că P.U.D.-ul se dă 
numai pentru derogări, este dat și pentru suprafețe, la ce este peste 3.000m² îți trebuie P.U.D..  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl Desculțescu!  
Dl Alexandru Desculţescu: Vă mulțumesc! Îmi pare rău că sunt unii colegi consilieri 

locali care nu înțeleg termenul de derogare. În acest caz sunt cerute derogări la retragerile laterale, 
cum foarte bine a explicat dl arhitect șef, dar tot a explicat pe jumătate pentru că mi-ar fi plăcut să 
văd acele cifre absolute în comparație cu cât cerea P.U.Z.-ul, pentru că sunt retrageri minime, nu 
mai știu exact care sunt la jumătate sau la o treime, la jumătate din înălțime, jumătate pe spate,             
o treime pe laterale, adică mi-ar fi plăcut să văd de la dvs. răspunsul: derogare de la jumătate, care 
înseamnă x metri la atât cât se cere la posterior și atât pe lateral. Adică, există derogări. Ca să 
înțeleagă și dl consilier local care spune că nu se cer derogări.  

Dl Sorin Petcu: Nu, eu am spus exact ceea ce am spus, dvs. nu înțelegeți. Eu am înțeles că 
în acest caz se cere sau sunt niște derogări care le cere, dar eu am întrebat și v-am spus altceva, 
pentru că dvs. tot timpul susţineți că P.U.D.-ul sau cei care ajung aici vor derogare. Nu este 
obligatoriu. Nu toți. Eu asta v-am spus, dar dvs. puteți să înțelegeți ce doriți. Aici, în cazul de față, 
aveți dreptate, se cer niște derogări, care și acestea sunt legale.  

Dl Lucian Dubălaru: Haideți să nu facem dialog, vă rog! Dacă doriți să-i răspundeți,           
vă rog!  

Dl Alexandru Desculţescu: Deci, dacă vorbim pe situații ipotetice, îl rog pe dl consilier            
să aducă acel P.U.D. de 20m cu casa în mijlocul unei parcele de 3.000m să vedem cine se opune.  

Dl Lucian Dubălaru: OK! Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte intervenții? Vă rog,            
d-na viceprimar.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Dl arhitect șef a spus că la vest, sper că am reținut 
corect, este o stradă, ce nume are stradă?  

Dl Marcel Florentin Bera: La est este o stradă propusă prin P.U.Z., am spus că nu se mai 
poate construi stânga, dreapta. În dreapta nu se poate construi spre est, pentru că este propusă o 
stradă prin P.U.Z., iar în stânga este o altă investiție care are locurile de parcare care se văd acolo, 
iar distanța dintre clădiri va fi de 40m, adică exact hașul înălțimii. 

 D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Cuvântul de bază fiind propusă prin P.U.Z., ca multe 
altele.  

 Dl Marcel Florentin Bera: Și în locul acela nu se poate construi altceva decât acea 
stradă. Eu la asta mă refer, eram pe subiectul retragerea față de limita laterală.  
             D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Dar strada când o construim, că văd că blocuri 
construim, dar străzi când construim? Străzile propuse, nu reparații, nu…, știu că tot noi trebuie să 
le construim, asta întreb.  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl Bojdan! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Da, mulțumesc, domnule președinte! Într-adevăr, strada 

respectivă se numește Gheorghe Doja. 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, d-na viceprimar, vă rog d-lor consilieri, haideți, dl Petcu,        

d-na viceprimar… Dl. Bojdan, vă rog!  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Strada respectivă se numește Gheorghe Doja,                   

într-adevăr, a fost propusă spre reabilitare, n-am acces la informații exacte acum, dar a fost depus 
inclusiv un proiect cu indicatori tehnico-economici prin programul național Anghel Saligny. Din 
informațiile pe care le-am obținut, cred că săptămâna trecută de la economic, prin Anghel Saligny, 
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n-a venit niciun fel de finanțare. Deci, într-adevăr, strada respectivă ar trebui reabilitată curând. 
Există planuri, indicatori tehnico-economici ș.a.m.d., dar nu s-a întâmplat nimic până acum. Poate 
știe dl arhitect șef mai multe despre aceste planuri. Eu nu am alte informații. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos. dl consilier Bojdan! Dacă nu mai sunt alte 
intervenții, intrăm în procedură de vot, vă rog. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. 
„Abțineriˮ? 8 „abțineriˮ. (dl Bojdan, dl Desculțescu, dl Gâdiuță, d-na Mitran, d-na Ștefan,                   
dl Ungureanu, dl Volintiru, dl Zainea). Voturi „pentruˮ? Cu 17 voturi pentru, proiectul a fost 
adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre numărul 10 din 13/01/2023 privind 
aprobare a Planului Urbanistic de Detaliu - „Bulevardul Timișoara, numărul 89ˮ, Sector 6, 
pentru construire imobil cu funcțiune de creșă mică pe un teren în suprafață de 3.050m², domeniu 
public al Municipiului București, prin Consiliul Local al Sectorului 6.  

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.                   
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ.                   
Voturi „pentruˮ? Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 

 Ultimul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări. 
 Vă rog, dl consilier Ciontu!  
Dl Ciontu Gheorghe: Acum câteva ședințe de consiliu am solicitat să mi se transmită și 

mie temeiul juridic în baza căruia au fost amplasate mijloacele de publicitate pe teritoriul 
Sectorului 6. N-am primit nimic până acum. Vreau să știu cine trebuia să îmi trimită acest răspuns 
și care este termenul pe care mi l-ar da pentru a primi acest răspuns, altfel, consider că este un 
abuz în funcție și sunt obstrucționat să-mi manifest calitățile de consilier. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, dl Ciontu! Vă rog dl Bordei!  
Dl Niculaie Bordei, consilier local: Zilele trecute am găsit în parbrizul autoturismului             

o hârtiuță, un antet frumos colorat, o comunicare de la Poliția Locală, prin care mă invită la sediul 
poliției locale că am comis unele greșeli, contravenții, ilegalități. Am fost acolo, am întrebat,                
eu m-am uitat, am și făcut poză la autoturism, dacă e ceva în neregulă. Trecerea de pietoni era ok, 
n-aveam probleme, nu afecta traficul pietonal, în sfârșit, când am ajuns la…, i-am dat ofițerului 
comunicarea, mi-a zis că potrivit articolului din lege, am parcat mai aproape cu 25m de 
intersecție. Acum, 25m, știu, îmi aduc aminte acum vreo 35 de ani în urmă, Beda a venit cu 
proiectul acesta. M-am întors la mașină, la autoturism și am numărat 25m. În condițiile acestea ar 
trebui alte cinci autoturisme care erau parcate pe locuri special amenajate de Primăria             
Sectorului 6, cu contract și cu plată, să fie amendate, desființate. În condițiile acestea, rog 
conducerea Poliției Locale să-mi răspundă ce e de făcut? Fie modifică legea, care o zic dânșii că 
prevede, pentru că legea aceasta când a apărut nu erau mașini pe stradă, iar acum traficul este 
infernal, fie găsește soluția agentul acela de circulație, să analizeze mai atent și să vadă, în ce 
context mă cheamă pe mine, pentru că mă pune pe drumuri, pentru că risc să fiu amendat ș.a.m.d.. 
Ori, noi știm, domnule președinte de ședință, că toți suntem aici, în administrație, am venit din 
dragoste pentru om, în interesul comunității. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, dl consilier Bordei! Fiind o problemă personală, 
nu cred că putem să o rezolvăm aici, în consiliul local. Dacă mai sunt alte intervenții? Vă rog,             
dl arhitect șef!  

Dl Marcel Florentin Bera: Înțeleg că dl consilier Ciontu a avut o întrebare într-una din 
ședințele trecute de consiliu și n-a primit un răspuns. Se pare că eu trebuia să dau acel răspuns.              
O să verific mâine și dacă nu, mâine, cel târziu marți, miercuri îl primește.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos, dl arhitect șef! Dacă nu mai sunt alte intervenții, 
declar ședința închisă! Vă doresc o seară minunată!  
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